

# 不仅是有机， 而是 100%有机!

市场上的谷粉类饮料，不外是单一或数项是有机原物料，并非全部是有机成分；而本公司的三高活力多谷奶却是百分百的有机成份！这里头包含了有机海藻钙，有机黑芝麻，有机黑麦，有机青仁黑豆，有机黑糯米，有机砂糖，有机黄豆和有机糙米。



## 健康代餐

高钙  
高蛋白  
高纤

- ✓ 不含乳糖
- ✓ 不含植物性奶精
- ✓ 无添加人工香料及色素
- ✓ 无添加防腐剂
- ✓ 零反式脂肪
- ✓ 无钠

### 营养标示说明

营养	Food Act 1983 (Act 281) & Regulations (as at 15 <sup>th</sup> August 2013) Requirements on Nutrition Claims 食品法令规格	有机3高活力多穀奶-化验报告数据
蛋白质	每100克(固体)需达至少10克的蛋白质含量方可宣称为高蛋白食品。	每100克含有高达20.7克的蛋白质，符合食品法令之高蛋白规格。
纤维	每100克(固体)需达至少6克的纤维方可宣称为高纤维食品。	每100克含有高达11.4克的纤维，符合食品法令之高纤维规格。
钙质	每100克(固体)需达至少0.24克的钙质方可宣称为高钙质食品。	每100克含有高达0.54克的钙质，符合食品法令之高钙质规格。

### 高透明度



欢迎上网查询:  
<http://tw-toc.com/big5/agripp2.asp?idno=394&showmenu=A&mtype=B>

禾园生物科技有限公司(委托制造厂)  
透过台湾慈心有机加工工厂验证字号:TOC-P0066



Natural Blue Marketing Sdn Bhd (716043-H)

No. 67, Jalan Rosmerah 2/3,

Taman Johor Jaya, 81100 Johor Bahru, Johor Darul Takzim.

Tel: 607-351 6929 Fax: 607-351 7929



Care line : 1700-81-5929

[www.naturalblue.com.my](http://www.naturalblue.com.my)

# Not only organic, is **100% ORGANIC!**

There are a lot of the multigrain products which only contains either one or few organic ingredients. Our Nutritious Multigrain Powder is 100% organic ingredients! It contains organic seaweed calcium, organic black sesame, organic rye, organic black soybean, organic black glutinous rice, organic cane sugar, organic soybean and organic brown rice.

**Healthy Beverage:**

High Calcium  
High Protein  
High Fiber



- ✓ No Lactose
- ✓ No Non-dairy Creamer
- ✓ No Artificial Flavours & Colorant
- ✓ No Preservatives
- ✓ No Trans Fats
- ✓ No Sodium

## Nutrient Content Claim

Nutrition	Food Act 1983 (Act 281) & Regulations (as at 15 <sup>th</sup> August 2013) Requirements on Nutrition Claims	100% Organic Nutritious Multigrain Powder laboratory report
Protein	High Protein: 10g per 100g (solids) A claim that a food is high in protein, and any claim likely to have the same meaning for the consumer, may only be made where at least 10 g of protein per 100g for solids.	20.7g per 100g The product meets high protein requirement of Food Act 1983.
Fiber	High Fiber: 6g per 100g (solids) A claim that a food is high in fiber, and any claim likely to have the same meaning for the consumer, may only be made where the product contains at least 6 g of fiber per 100 g for solids.	11.4 g per 100g The product meets high fiber requirement of Food Act 1983.
Calcium	High Calcium: 0.24g per 100g (solids) A claim that a food is a source of calcium, and any claim likely to have the same meaning for the consumer, may only be made where the product contains at least 0.24g per 100g for solids.	0.54 g per 100g The product meets high calcium requirement of Food Act 1983.

## Nothing to hide!

Click here for organic certification:  
<http://tw-toc.com/big5/agripp2.asp?idno=394&showmenu=A&mtype=B>

Herb Garden Biotechnology (Manufacturing Company) had passed Taiwan Tse – Xin Organic Agriculture Foundation under category of Food Processing Factory with the verified number TOC-P0066.



Natural Blue Marketing Sdn Bhd (716043-H)

No. 67, Jalan Rosmerah 2/3,

Taman Johor Jaya, 81100 Johor Bahru, Johor Darul Takzim.

Tel : 607-351 6929 Fax : 607-351 7929



Care line : 1700-81-5929

[www.naturalblue.com.my](http://www.naturalblue.com.my)